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Členové rady LK dnes na poradě v sídle Libereckého kraje jednali s generálním
ředitelem a předsedou představenstva Krajské nemocnice Liberec, a.s. , (KNL) MUDr.
Luďkem Nečesaným.

Ředitel popsal členům Rady LK situaci v souvislosti průběhem a dopady výzvy
„Děkujeme, odcházíme“ na toto krajské zdravotnické zařízení.  Konstatoval, že
v současné době není s touto výzvou v liberecké nemocnici žádný podstatnější problém.
Podle jeho slov, i když dosud nejsou známy počty lékařů, kteří se chtějí k výzvě připojit,
jeví se účast libereckých lékařů na této výzvě zatím velmi nízká. V každém případě je
KNL připravena případné problémy okamžitě řešit.



Poté členové rady upozornili MUDr. Luďka Nečesaného na některá současná nešťastná
mediální vystoupení vedení nemocnice, která se týkala zejména údajně neefektivních
centrálních nákupů energií.

Radní se důrazně ohrazují proti těmto i jiným výstupům vedení akciové společnosti
KNL, jejíž je Liberecký kraj majoritním vlastníkem.


